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Abstract (en)
In this method, destination calls requested in elevator cabins (CABIN.1 ... CABIN.n) in elevator control systems with immediate assignment of the
destination calls requested at the floors (E0 ... EN) are treated according to an algorithm (CONTROLLER.K) implemented in the process computer
(COMPUTER). Preliminary treatment of the cabin destination calls is effected when they are requested and final treatment of the cabin destination
calls is effected before the floor of the cabin destination call. Cabin destination calls coinciding with assigned destination calls are immediately
assigned during the preliminary treatment. The remaining cabin destination calls are shortened by one floor and recorded. The cabin destination
calls recorded during the preliminary treatment are assigned in their original length during the final treatment in case there are similar assigned
destination calls. The final treatment of the remaining cabin destination calls is effected as a function of the assigned destination calls before and/or
after the floor of the cabin destination call. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei diesem Verfahren werden in Aufzugskabinen (KABINE.1 ... KABINE.n) abgesetzte Zielrufe bei Aufzugssteuerungen mit Sofortzuteilung der auf
den Stockwerken (E0 ... EN) abgesetzten Zielrufe nach einem im Prozessrechner (RECHNER) implementierten Algorithmus (KONTROLLER.K)
behandelt. Bei der Absetzung der Kabinenzielrufe erfolgt eine vorläufige Behandlung und vor dem Kabinenzielrufstockwerk eine endgültige
Behandlung der Kabinenzielrufe. Mit zugeteilten Zielrufen koinzidierende Kabinenzielrufe werden bei der vorläufigen Behandlung sofort zugeteilt. Die
übrigen Kabinenzielrufe werden um ein Stockwerk gekürzt und registriert. Die bei der vorläufigen Behandlung registrierten Kabinenzielrufe werden
bei der endgültigen Behandlung in ihrer ursprünglichen Länge zugeteilt, falls gleichnamige, zugeteilte Zielrufe vorliegen. Die endgültige Behandlung
der übrigen Kabinenzielrufe erfolgt abhängig von den zugeteilten Zielrufen vor und/oder nach dem Kabinenzielrufstockwerk.
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